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Emne: Ulovliggørelse af 14 hunderacer

Kære Ministerium

Jeg har med stor interesse og frygt fulgt debatten omkring ulovliggørelse af visse hunderacer, og 
mine egne to familiemedlemmer Balder og Phoebe er af racen Boerboel Mastiff og ser ud til at ende 
med at blive ulovlige.
At lave en liste over ulovlige hunderacer vil åbne en række af nye problemer og folk vil lave 
krumspring for at eje de racer, som de har lyst til. Det er simpelthen ikke logisk at gøre racerne 
ulovlige fremfor at lave et hundekørekort. Et hundekørekort vil med sikkerhed minimere problemet, 
da det jo netop er folk som opdrager hunde forkert, som volder problemerne. Vi har jo heller ikke 
gjort VOLVO ulovlig bare fordi den slår hårdere, hvis ejeren ikke kan styre den?

Se et par småfilm med min farlige Sydafrikanske Boerboel Mastiff Balder:
Link til YouTube.video 1
Link til YouTube.video 2

Link til BoerboelMastiff.com

Min bekymring går på hele modellen med at udvælge racer - det kan I ikke styre. Men en Boerboel 
er på ingen måde mere farlig end f.eks. 
Schæfer, Rothweiler, Dobermann, Ulvehund, Blodhund. Boerboel har ALDRIG været brugt eller 
fremavlet som kamphund - det er en gårdhund og vagthund!!!

Skal min lille hundehvalp godt nok være ulovlig, bare fordi nogle mennesker lærer SINE hunde at 
være agressive? - DET ER IKKE RACEN DEN ER GAL MED!!!

Jeg håber, at I kan blive snakket til fornuft, for den løsning, som florerer i medierne nu er 
simpelthen forrykt og uintelligent - jeg er i chok over at dette er et seriøst lovforslag, som måske 
også bliver vedtaget. Sæt jer nu grundigt ind i sagerne, for det her er helt ude i hampen. Folket 
mister da alt respekt for jer, hvis det bliver trumfet igennem

HUNDEKØREKORT ER LØSNINGEN!

Med venlig hilsen/Sincerely Yours
Michael Brix, BriPix Web & Graphics
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